
Referat Bestyrelsesmøde 13.04.23 

1. Velkomst 
Afbud fra AK. Senere fremmøde fra EL. 
 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 30. marts 2023 
Referatet er godkendt 
 

3. Igangværende projekter: 
a. Riffelrøret – afslutning 

Det har været en udfordring at fremskaffe dokumentation fra arbejdet i 
riffelrøret. Vi modtager en sparsom beskrivelse, som vi vælger at 
godtage. Vi har modtaget en manual på vores BT44. Vi har valgt nu at 
afslutte sagen og betale regning. 
ADKen er i mellemtiden i stykker, den er indvendig sat sammen med 
siliconelim som nu er faldet fra hinanden. 
ADKen er sendt til reparation, vi håber og forventer hurtig reparation. 
GJ tager kontakt til DueMatic den 14.04 og følger op på sagen. 
  

4. Hvad sker der i klubben?   
a. Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholds udvalg) 

i. Midterhus 
Vi har modtaget tilbud fra Sokkel S, Phønix Tag og på 
dobbeltdøren. GJ bestiller døren nu da der leveringstid på 6 – 8 
uge. 
Tillægsprojekt med nedkørsel til NT1 og åbning i enden og ny dør. 
Tillæg er to nye brønde. Vi holder projekterne adskilt, da vi har 
fået bevilget penge til Midterhuset fra Aalborg Kommune. 

ii. Bortskaffelse af lerduer 
Vi afventer tørvejr og jorden kan bære en lille lastbil. 

iii. Beskæring 
LH tager kontakt til Naturetec 14.04.2023 for at få beskåret pilen 
på riffelrøret, så det er åbent til vognmanden. (Han forventer at 
påbegynde beskæring og bortkørsel af i forvejen beskåret træer i 
uge 16, hvis jorden kan bære) 

iv. JA. Vurderer sammen med CC hvad vi skal have. Sakseliften eller 
den ”nye” lift. Det skal vurderes hvad der kan svare sig for os. 



Hydroscan skal se på opgaven og vurdere om vi kan lave liftene 
eller ej. 

b. Køkken (køkkenudvalg) 
Der er fart på og tingene fungerer. Vi har nu fået mad udefra til et stort 
stævne – det kommer vi til at gøre igen. 
Der er lidt udfordringer med at gøre kassen op, da vores mobilpay 
bliver brugt på daglig basis. Det fungerer godt med de to der er ansat 
lige nu. 

c. Banevagter (banevagtsudvalg) 
Det går fremad og godt. Der er tæt på at være fuldt hus af banevagter, 
hvilket er en lettelse for ”gamle” banevagter. Vi har fået en ny mand 
CC. der har overtaget jobbet med at være maskinansvarlig i samarbejde 
med JA. 

d. Stævner og talent (sportsudvalg) 
DM Ugen 
  Skydning på Honnørkajen er godkendt fra politi og kommune. 
  Vi har tiderne Søndag kl 17:00-17:30 og 17:45-18:15 til 
finaleskydningerne 
  Komiteen og Jarl er i dialog omkring banebygningen og er ved at få 
hentet tilbud på leje af udstyr 
  Banen skal bygges op torsdag uge 25 og pakkes ned søndag 

  
Vi har i dag besøg af landstræner i skeet Ennio Falco som er italiener. 
Han kommer til Aalborg 5 gange i sæsonen, den første gang i dag. 
Hvor han skal assistere vores trænere i TUCN. 

  
Klubdragt: Dette projekt går ikke helt efter planen, vi har haft svært ved 
at finde en model som ikke udgår.  
Bo har sat som deadline at vi skal have et oplæg parat senest 
sommerferien. Bo kommer til at inddrage sportsudvalget i dette. 

  
Der holdes møde i sportsudvalget i maj 2023 

 
e. Sponsorer (Sponsorudvalg) 

i. Sponsor pitch sendt til 14 virksomheder (Vil din virksomhed 
fremme idrætten…) to virksomheder har vendt tilbage på 
henvendelsen. 



f. It og administration (administrationsudvalg) 
g. Økonomi (kasserer)  

Økonomien er svagt i fremgang på alle konti. Det er positivt set i 
forhold til, at det ikke er de mest aktive måneder på året. 
Der skal bestilles duer. Der er ikke til at lave duer, da PV ikke kan få et 
materiale til dem. 
GJ kører forbi og henter nogle kasser duer, som vi kan få testet i vores 
maskiner. Derefter forventer vi at vi bestiller et læs Italienske lerduer. 
Samt 2 paller specialduer. 
 

5. Arbejde i udvalgene 
Vi har en fælles holdning om, at mødefrekvensen med bestyrelsesmøderne er 
fin. Vores samarbejde i udvalgene accepterer vi foregår i det uformelle. Vi har 
en gensidig tillid til at vi informerer hinanden om hvad der foregår i 
kulisserne. 
 

6. World Fire Fighters 7 – 14 september 2024 
Vi er fortaler for at afholde stævnet. 
 

7. Idrætsmødet 2. – 4. maj 2023 
Daniel, Kasper, Maj og Emilie høres om deltagelse. 
 

8. Aktiv Sommer – sommerskole i ugerne 27+28 
Der er sendt annonce ind til aktiv sommer. Den er godkendt. De står for 
tilmelding og vender tilbage til os. SD vil gerne hjælpe sammen med EL. 
 

9.  Luft Foto – Jesper Larsen 
Vi takker nej til tilbuddet per mail den 14.04.23 
 

10. Frivillighedsprojektet – kort fortalt fra mødet 12. april 2023 
Er vi ok med at der kommer 15 – 20 frivillige til en arbejdsdag. 
Banevagter og instruktører bliver aflønnet i et eller andet omfang. 
Bestyrelsen bliver tilgodeset som gratister.  
 

11. Nyt bestyrelsesmøde torsdag den 25. maj 2023 kl. 17:30 
 



12. Evt. 
Sportingbane – Vi bliver enige om, at selvom punktet er evt. kan der tages 
beslutning. 
Det vurderes, at det er for stor en udgift at leje den nye sportingbane. 
Der tages kontakt til DueMatic om hvad banen som den står koster. 
Alternativt, hvad styresystemet og 3 – 4 maskiner koster. 
Der tages kontakt til Hjørring Jagtforening, ang. Evt. køb af deres 
sportingbane. 
Det vurderes fra bestyrelsen, at lejeaftalen med sporting banen skal opsiges 
med udgangen af maj måned. 
 
Mødet er hævet. 

 
 


